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Zápis 
XXI. Valné shromáždění RDMP 

Úvod a program jednání 
 
Valné shromáždění RDMP (dále také „VS RDMP“) bylo zahájeno dne 26. listopadu 2024 na 
adrese Senovážné náměstí 977/24, Praha 1 v 17:05 hodin. V době zahájení bylo přítomno 20 
z celkového počtu 69 členů a VS RDMP tak nebylo usnášeníschopné. V 17:13 hodin bylo 
dosaženo minimálního kvóra 24 přítomných členů a VS RDMP tak bylo od tohoto okamžiku 
usnášeníschopné. V 17:40 jeden účastník VS odešel, počet hlasů se snížil na 23. 
 
Jednání VS RDMP po celou dobu řídil předseda RDMP J. Fraj (Komunitní centrum Petrklíč, z.s.). 
Ten určil jako zapisovatele J. Sotla (Klub Pathfinder, z.s.). 
 
Návrh programu 
 
J. Fraj představil následující návrh agendy jednání: 
 

1. Zpráva o činnosti 
a. Zpráva Představenstva RDMP 
b. Zpráva Kontrolní komise RDMP 

2. Přijetí nových členů 
3. Plánované aktivity 

a. Kalendář aktivit na rok 2025 
4. Hospodaření 

a. Čerpání rozpočtu v roce 2024 
b. Výhled hospodaření v roce 2025 

5. Různé 
 
Usnesení: Valné shromáždění RDMP přijímá návrh programu v aktuálním znění. 
Hlasování: 24 pro, 0 proti, 0 zdrželo se. 
Usnesení bylo přijato pod číslem V-2024-2-1. 
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Bod 1 Zpráva o činnosti 
 
Zpráva Představenstva RDMP 
J. Fraj představil Zprávu představenstva.  
 
1.1 Akce RDMP 
Prvním novým projektem RDMP byl projekt Mládež kraji, který je financovaný z MŠMT, do nějž 
se přihlásilo 11 projektů a 10 z nich bylo podpořeno. Partnery pro tuto akci byli Skautský 
institut a Městská část Praha 10. Již tradiční akcí byly Dny dobrovolnictví a volného času po 
druhé v Praze 10 a poprvé v Praze 9. Návaznou aktivitou bylo předávání ceny Dobrovolník roku 
Prahy 10, kde RDMP byla partnerem. Účast na této akci potvrzuje podporu městské části této 
oblasti i činnosti RDMP. Po druhé jsme se zapojili do akce organizované Českou radou dětí a 
mládeže s názvem Dětský den na Pražském hradě. Příští ročník proběhne na začátku června. 
Největší akcí pro RDMP byla akce Celostátní vzájemná výměna zkušeností v Horních 
Počernicích, které se zúčastnilo přes 1 000 účastníků. Příští rok proběhne akce v tradičním 
termínu okolo 17. listopadu pod vedením Rady dětí a mládeže Středočeského kraje v Kolíně. 
 
1.2 Aktivity na Magistrátu HMP 
Aktuálně se připravuje koncepce dobrovolnictví a rodinné politiky. RDMP se na jejím vzniku 
aktivně podílí v rámci odborné komise pro přípravu koncepce vedené zmocněncem pro 
dobrovolnictví. Při diskuzích využíváme námi zpracovanou Zprávu o dobrovolnictví na území 
HMP za rok 2023. 
 
1.3 Půjčovna materiálu 
Po akci CVVZ se rozšířily možnosti zapůjčeného materiálu, který je zveřejněn na webu RDMP. 
Zároveň je možnost využít nové prostory pro jednání členských organizací v prvním patře na 
Senovážném náměstí. Celkem jsou k dispozici tři zasedací místnosti různých velikostí. 
 
1.4 Projekt šablon z OP JAK 
RDMP pomáhá celkem 6 členským organizacím s realizací jejich projektů. V tuto chvíli již 
příjemci dotace své projekty realizují. 
 
1.5 Legislativa 
RDMP se podílí na diskusi k tématu placené dovolené pro dobrovolné pracovníky dětí a 
mládeže, která započala v Senátu Parlamentu České republiky. Diskuze se točí kolem 
aktualizace metodiky ČSSZ ohledně jednotného postupu schvalování žádostí. 
Další téma jsou „dětské certifikáty“, které mají zabránit trestaným osobám pracovat s dětmi a 
mládeží. Na platformě krajských rad proběhlo jednání s paní poslankyní Decroix, která se 
přípravě této legislativy podílí. Naše snahy směřují k snížení administrativy, která se 
zavedením tohoto nového opatření souvisí. Po novém roce bude jasná podoba prvního 
návrhu. 
Další novinkou je víceleté financování projektů, které MŠMT nově zkouší pro střešní 
organizace dětí a mládeže pro žádosti na rok 2025. RDMP se tohoto dotačního řízení účastní 
a pokud bude projekt podpořen, získá podporu až do roku 2027. V budoucnosti by podobná 
dotační řízení měla fungovat i v dalších dotačních titulech.  
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Zpráva Kontrolní komise RDMP 
O. Šejtka představil Zprávu kontrolní komise. Ta se setkává v pravidelném intervalu 6 měsíců. 
Zároveň se sešla před jednáním valného shromáždění, aby prověřila průběžné hospodaření 
roku 2024. Kontrolní komise neshledala žádná významná pochybení v předloženém účetnictví. 
 

Bod 2 Přijetí nových členů 
 
J. Fraj a J. Sotl představili nového žadatele o členství v RDMP: 

• Matfyzák - spolek studentů a přátel MFF UK. 
 
Představenstvo RDMP doporučilo přijetí spolku Matfyzák – spolek studentů a přátel MFF UK. 
 
Usnesení: Valné shromáždění RDMP přijímá spolek Matfyzák – spolek studentů a přátel MFF 
UK. 
Hlasování: 22 pro, 0 proti, 1 zdrželo se. 
Usnesení bylo přijato pod číslem V-2024-2-2. 
 

Bod 3 Plánované aktivity na rok 2024 
 
J. Fraj představil plánované aktivity na rok 2024. Hlavní prioritou činnosti RDMP v roce 2025 
bude vzdělávání a provoz vzdělávacích prostor SENNO. Tématem vzdělávacích akcí ve 
spolupráci se Skautským institutem budou environtémata. V průběhu tří let vzniknou celkem 
3 metodiky pro práci s dětmi v oddíle. Přehled půjčovny pro členy RDMP se rozrostl a je 
k dispozici na webu RDMP. Advokační činnost RDMP bude dále probíhat vůči MŠMT a 
Magistrátu HMP. Dojde k aktualizaci Zprávy o dobrovolncitví. Akce Dny dobrovolnictví a 
volného času budou opět probíhat v městských částech Prahy 9 a Prahy 10. Ozvala se nám 
Praha 1 ohledně naši účasti na jejich akci pro dobrovolníky. Mládež kraji pro rok 2025 
proběhne opět v rozsahu 10 projektů mladých lidí.  
 

Bod 4 Hospodaření 
 
Čerpání rozpočtu v roce 2024 
J. Fraj informoval o vývoji hospodaření v roce 2024. Hospodaření bylo realizováno v souladu 
se schváleným plánem a výsledek hospodaření bude dle odhadu přiznaných finančních 
podpor v zisku. RDMP očekává ještě schválení finanční podpory ze strany Magistrátu HMP na 
akci CVVZ. Kontrolní komise potvrdila aktuální podobu rozpočtu.  
 
Výhled hospodaření v roce 2025 
J. Fraj informoval o podané žádosti o dotaci MŠMT na rok 2025, kde žádáme o 1,5 mil. korun. 
Po novém roce budou k dispozici výsledky, na jejichž základě bude aktualizován rozpočet. 
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Bod 5 Různé 
J. Bednářová nadnesla otázku, jak jsou členské organizace spokojené s činností a aktivitami 
RDMP a co by organizace chtěly od RDMP zajistit jinak či lépe. I. Čiháková reagovala 
poděkováním, jelikož hodnotí komunikaci předsedy a ředitele kanceláře jako velice vstřícnou. 
Zástupkyně Botič o.p.s. ocenila pomoc s projektem šablon. O. Kolouch poděkoval za fungující 
půjčovnu a účast na dne dobrovolnictví. J. Gondek poděkoval za aktivitu Dny dobrovolnictví, 
kdy příklady dobré praxe dokážou zajistit podporu z daných městských částech. M. Jungmann 
poděkoval za činnost kanceláře a ocenil by opět oživit setkání sdílení zkušeností. P. Křivánek 
také ocenil způsob komunikace ze strany RDMP. L. Kubištová poděkovala a ocení oslovení 
k účasti na Dnech dobrovolnictví na Praze 9. 
 
V bodu různé nebyly další příspěvky do diskuze. 
 
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání v 18:25 VS RDMP. 
 

Zapsal: J. Sotl 
 

 
 

Bc. Jakub Fraj 
předseda 


